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ROMÂNIA
JUDEȚUL HINEDOARA
MUNICIPIUL PETROȘANI
CONSILIU LOCAL

PROCES-VERBAL
Încheiat astăzi, 09 iulie 2025, cu ocazia desfășurării ședinței extraordinare a
Consiliului Local al municipiului Petroșani, din data de 09 iulie 2025,
convocată prin Dispoziția nr. 691 /2025

La ședință participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc,
doamna consilier juridic Muscăliță Marilena, fiind prezenți șefii compartimentelor de specialitate
din cadrul Primăriei Municipiului Petroșani.
Sunt prezenți un număr 19 consilieri locali.
Ședința se desfășoară online, prin intermediul platformei ,,ZOOM”
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC: Ordinea de zi a cuprins inițial două
proiecte, ulterior s-a suplimentat cu încă cinci proiecte. Supun la vot completarea ordinii de zi:
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
-abțineri? - 0
Mulțumesc, în unanimitate.
Supun la vot ordinea de zi cu completarea respectivelor proiecte:
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Mulțumesc.
Dăm citire proiectelor. Proiectul numărul unu:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării și desfășurării ,,Zilelor municipiului
Petroșani” în perioada 01-03 august 2025 și a Procedurii de selecție a partenerului.
Rog avizele comisiilor.
Comisia pentru buget
Doamna consilier Burduf Margareta:

- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Domnul consilier Gerschner Francisc:

- Aviz favorabil
Comisia pentru cultură
Doamna consilier Gîrjob Elena:

- Aviz favorabil
Comisia juridică
Doamna consilier
Balea-Tomescu Luchiana-Maria:

- Aviz favorabil
Mulțumesc.
Am înțeles ca domnul Primar dorește să facă un amendament la acest proiect.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da, mulțumesc domnule președinte. Vreau să fac un amendament la articolul 1, perioada de
desfășurare să nu fie 1-3 august 2025, să fie 25-27 iulie 2025, pentru că a fost scăpat din vedere
faptul că de pe 1 august începe postul.
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DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Vă mulțumim frumos domnule Primar pentru amendament. Nu cred că sunt probleme din acest
punct de vedere.

DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Supunem la vot amendamentul domnului primar:
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Deci, amendamentul a fost votat în unanimitate.
Supunem la vot proiectul cu amendamentul respectiv:
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Proiectul a fost adoptat în unanimitate.
Dacă are cineva ceva de întrebat, vreun amendament în plus sau discuții?
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Aș dori, să înțeleg ce s-a dorit prin exprimarea de la articolul 6, se alocă suma de maxim 50.000
de lei în situația în care se va solicita în mod expres partenerului participarea unui anumit artist
cu notorietate. Dacă nu se solicită, atunci care este suma?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Vă răspund eu, 30.000 din care 15.000 focul de artificii cu TVA cu tot și 15.000 laserele.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Bun, și în cazul în care primăria nu solicită partenerului, atunci cei 50.000 nu se cheltuie.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Cei 50.000 nu se cheltuie.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Da, asta vroiam să știu.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Legat de potențiala încasare a contravalorii suprafețelor de teren, cum s-a întâmplat la ultimul
eveniment, nu este trecută la ,,obligațiile partenerului,, pentru că există parteneriat între primărie
și partener, acesta este motivul?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da, partea noastră de contribuție este punerea la dispoziție a terenului, apa și curentul. Spre
deosebire de ultimul eveniment acolo noi nu am fost parteneri.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Am înțeles, dar dacă nu sunt artiști de renume pe scenă nu o să fie absolut nicio diferență între
cele două evenimente
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Dacă vă uitați în procedură scrie foarte clar, dacă nu sunt soliști de renume la nivel național
atunci nu se semnează contractul.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Doamna Veta Biriș este de renume la nivel național dar totuși parcă...
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu o să putem să o aducem tot pe Veta Biriș.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Păi, sper.
DOAMNA CONSILIERMACAVEI VIORICA:
Nicidecum.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu. Cu siguranță, nu.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
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Aș dori să întreb cum se va proceda cu artificiile și laserele, se va organiza o licitație în acest
sens sau se ocupă o firmă pe care o contractăm noi, direct?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Este o firmă de la Hunedoara care are laserele si cu artificiile e cineva din Petroșani, cu care am
mai lucrat.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Am înțeles. Iar legat de alte evenimente, ceea ce vedem în acest proiect de hotărâre de consiliu
local sunt singurele lucruri care se organizează sau se pot organiza și alte evenimente și dacă da,
de către cine?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Dacă vrem alte lucruri, le putem organiza noi, Primăria, da.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Am înțeles.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
În hotărârea acesta am făcut această procedură doar pentru zona de spectacol.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Mă uitam chiar astăzi, așa ca o comparație, ajunsesem la zilele orașului Turceni și văzusem pe
afiș pe lângă toți artiștii și evenimentul acesta cu scenă, în oraș faptul că mai sunt organizate
concursuri de pescuit, de tenis de masă, și mă gândeam dacă și la noi s-ar putea organiza și care
ar fi procedura.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Putem organiza dar nu intrăm în procedura asta, organizăm noi, Primăria. Dacă aveți niște
propuneri, cu mare drag.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Sigur. Mulțumesc.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Și eu.
DOAMNA CONSILIERMACAVEI VIORICA:
Eu îmi doresc să mai vină și alți organizatori de evenimente pentru că vedeți cum este, oferta....
poate că o să avem de unde alege de data asta .
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
De aceea am făcut și procedura.
DOAMNA CONSILIERMACAVEI VIORICA:
Da, mulțumesc.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Și eu.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Cu scuzele de rigoare, dacă nu mai sunt alte întrebări vom relua votul:
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Proiectul a fost votat în unanimitate. Vă mulțumesc frumos.
Se transpune în Hotărârea Consiliului local nr.177/2025.
Proiectul numărul doi:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii spațiului în suprafăță de 27,30 mp,
situat în municipiul Petroșani, strada 1 Decembrie 1918, nr. 90, camera 29, către Cabinet
parlamentar-Barstan Tiberiu-Claudiu.
Avizele comisiilor:

Comisia pentru buget
D-na consilier Burduf Margareta:

- Aviz favorabil
Comisia juridică
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D-na consilier Balea-Tomescu Luchiana-Maria:
- Aviz favorabil.

Dacă sunt întrebări, discuții în legătură cu acest proiect de hotărâre locală.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Am văzut că domnul parlamentar solicită un spațiu care să se preteze destinației și să aibă
utitățile necesare. Acest spațiu are utilități?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da, ca toate celelalte.
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
În ce sens, utilități?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Curent.
DOAMNA CONSILIERMACAVEI VIORICA:
Si baie, baie comună?
DOMNUL CONSILIER CAȚAN CRISTIAN:
Baie,o chiuvetă, ceva?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Păi baie n-are, este pe hol.
DOAMNA CONSILIERMACAVEI VIORICA:
Baia este pe hol, baie comună. Acolo sper că între timp s-au mai rezolvat unele lucruri că arătau
groaznic într-o anumită perioadă, toaletele.
DOMNUL CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Da, ideologiile sunt separat, concluziile sunt la comun.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Vă mulțumesc frumos pentru intervenții, supun aprobării dumneavoastră proiectul în forma
prezentată.
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Proiectul a fost votat în unanimitate.
Se transpune în Hotărârea Consiliului local nr.178/2025.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării rezervei de implementare
constituită prin HCL nr. 236/2022 pentru Contractul de achiziție publică de lucrări
(proiectare și execuție) nr. 9958/2021 aferent blocului 120, strada 1 Decembrie 1918, din
cadrul poiectului ,,Creșterea eficienței energetice a blocurilor de locuințe din municipiul
Petroșani”, Cod SMIS 323819.
Avizele comisiilor:

Comisia pentru buget
Dna consilier Burduf Margareta:

- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:

- Aviz favorabil
Dacă sunt discuții, amendamente, întrebări în legătură cu acest proiect de hotărâre locală, vă rog?
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
În ce constau cheltuielile neeligibile?
Este valabil pentru toate cinci proiecte.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Vă răspunde doamna Dragoș Paula.
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA:
Cheltuielile neeligibile sunt cuprinse în bugetul proiectului pentru fiecare bloc în parte, ele au
survenit în momentul în care a fost licitația de lucrări, când am scos la licitație constructorul a
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venit cu 15% în plus față de valoarea estimată ceea ce permite legea, am intrat în consiliul local,
am aprobat bugetul cu aceste cheltuieli neeligibile și de acolo au intervenit pe tot parcursul
derulări proiectului.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Asta a fost în 2021?
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA:
2022!
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Contractul este 2021.
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA:
2021, scuze!
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Bun, a venit cu un supliment la contract, dar atunci la momentul acela în ce constau acele valori
neeligibile?
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA:
Nu erau valori neeligibile pe o anumită componentă ci pe tot proiectul, noi am avut o valoare
estimată și el a venit cu 15% în plus, pentru că la momentul respectiv prețurile erau subestimate,
nu erau la valoarea de piață.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Să fim mai clari. Paula, când s-a făcut documentația, a fost 2014, da?
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA:
Da, asta vroiam să spun.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Deci, în 2014 au fost făcute prețurile și licitația s-a câștigat în 2021 și de aici a apărut acea
diferență.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
În 2021 cuprindea și o categorie de valori neeligibile.
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA:
Nu, la momentul la care noi am scos la licitație toate cheltuielile erau eligibile dar pentru că el a
venit suplimentar, noi nu puteam pe contractul de finanțare să îl suplimentăm decât cu valoare
neeligibilă pe care să ne-o asumăm din bugetul local și ne-am asumat-o la momentul respectiv,
pentru că am scos de șapte ori la licitație aceste contracte și abia a șaptea oară am reușit să
încheiem contractul.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Am înțeles, deci initial nu au existat cheltuieli neeligibile.
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA::
Nu.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
În 2014?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Diferența apare din creșterea prețurilor, doamna Străuț.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Da, am înțeles a apărut o dată la momentul încheierii contractului și acum.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Exact...Cu acest proiect au fost niște lucruri care nu au ținut de noi, noi am făcut în 2014 toată
documentația, nu am avut consultant, s-a prelungit, am scos de șapte ori la licitație nu a venit
nimeni, abia am reușit să atribuim în 2021, de aici a apărut toată treaba.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Valoarea inițială a proiectului este asigurată din ce fel de fonduri?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
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Din fonduri europene, POR.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Raportate pe exercițiu următor.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
A fost fazat.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Și astea neeligibile vor fi suportate din bugetul local.
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA::
Da, până la sfârșit, până la finalul implementării.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Și la final tot ale bugetului local rămân?
DOAMNA ADMINISTRATOR PUBLIC DRAGOȘ PAULINA:
Da.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da, rămân la noi.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Vă mulțumesc doamna Străut pentru întrebare, mulțumesc și domnului Primar și doamnei
Dragoș pentru explicații, pentru că această întrebare și aceste răspunsuri se referă la toate cele
cinci proiecte care sunt pe ordinea de zi.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Exact.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Dacă nu mai sunt alte întrebări supun aprobării dumneavoastră proiectul în forma prezentată de
pe ordinea de zi.
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Proiectul a fost adoptat în unanimitate.
Se transpune în Hotărârea Consiliului local nr. 179/2025.

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării rezervei de implementare
constituită prin HCL nr. 237/2022 pentru Contractul de achiziție publică de lucrări
(proiectare și execuție) nr. 9959/2021 aferent blocului 122, strada 1 Decembrie 1918, din
cadrul poiectului ,,Creșterea eficienței energetice a blocurilor de locuințe din municipiul
Petroșani”, Cod SMIS 323819.
Avizele comisiilor:

Comisia pentru buget
Dna consilier Burduf Margareta:

- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:

- Aviz favorabil
Dacă sunt alte întrebări, de alt gen, alte nelămuriri referitor la acest proiect de hotărâre locală.
Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul în forma prezentată.

Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Proiectul a fost votat în unanimitate.

Se transpune în Hotărârea Consiliului local nr. 180/2025.
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5.Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării rezervei de implementare
constituită prin HCL nr. 238/2022 pentru Contractul de achiziție publică de lucrări
(proiectare și execuție) nr. 9960/2021 aferent blocului 22, strada Aviatorilor, din cadrul
poiectului ,,Creșterea eficienței energetice a blocurilor de locuințe din municipiul
Petroșani”, Cod SMIS 323819.
Avizele comisiilor:

Comisia pentru buget
Dna consilier Burduf Margareta:

- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:

- Aviz favorabil
Dacă sunt alte întrebări, amendamente în referitor la acest proiect de hotărâre locală. Dacă nu
sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul în forma prezentată.
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Proiectul a fost adoptat în unanimitate.
Se transpune în Hotărârea Consiliului local nr. 181/2025.

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării rezervei de implementare pentru
Contractul de achiziție publică de lucrări (proiectare și execuție) nr. 9961/2021 aferent
blocului 7, strada Avram Iancu, din cadrul poiectului ,,Creșterea eficienței energetice a
blocurilor de locuințe din municipiul Petroșani”, Cod SMIS 323819.
Avizele comisiilor:

Comisia pentru buget
Dna consilier Burduf Margareta:

- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:

- Aviz favorabil
Dacă sunt alte întrebări, amendamente în legătură acest proiect de hotărâre locală. Dacă nu sunt,
supun aprobării dumneavoastră proiectul în forma prezentată.
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Proiectul a fost adoptat în unanimitate.
Se transpune în Hotărârea Consiliului local nr. 182/2025.

7 Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării rezervei de implementare pentru
Contractul de achiziție publică de lucrări (proiectare și execuție) nr. 9963/2021 aferent
blocului 4, strada General Dragalina, din cadrul poiectului ,,Creșterea eficienței energetice
a blocurilor de locuințe din municipiul Petroșani”, Cod SMIS 323819.
Avizele comisiilor:

Comisia pentru buget
Dna consilier Burduf Margareta:

- Aviz favorabil
Comisia pentru urbanism
Dl. consilier Gerschner Francisc:

- Aviz favorabil
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Dacă sunt alte întrebări, discuții în legătură acest proiect de hotărâre locală. Dacă nu sunt, supun
aprobării dumneavoastră proiectul în forma prezentată.
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0
Proiectul a fost votat în unanimitate.
Se transpune în Hotărârea Consiliului local nr. 183/2025.

Înainte de a încheia ședința as vrea ca departamentul juridic sa comunice data ședinței ordinare
din luna iunie. Am înțeles ca va fi în data de 31 iulie, dar nu știu oficial?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Da, vă spun eu, va fi în 31 iulie, dar e posibil, astăzi am discutat cu doamna Benke, e posibil să
mai avem o ședință extraordinară pentru că spitalul are de făcut niște rectificări la buget și va
trebui să intrăm cu ele. Mâine se va ști exact.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Mulțumim frumos domnului primar că ne-ați informat, ca să știe fiecare, că e vorba de concedii.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Bine, putem intra și on-line.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Eu vă mulțumesc tuturor pentru participare și pentru implicare și vă doresc o săptămână cât se
poate de ușoară. Declar închisă ședința.

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ CONTRASEMNEAZĂ
FRANCISC GERSCHNER SECRETAR GENERAL

ADRIAN NEGOE


